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 0260.62020עיריית עראבה מיום  סיכום ישיבת ועדת איכות הסביבה

 נוכחים בישיבה:

 6ראש עיריית עראבה ,מר עומר ואכד נסאר -

 6סגן ראש העיר ,מר זאהי חטיב -

 הסביבה עיריית עראבה6גב' עאישה נגאר, יו"ר וועדת איכות  -

 יועץ ראש העירייה6 ,נזאר בכרייה עו"ד -

 6ריית עראבהימנכ"ל ע חאתם יאסין, עו"ד -

 היפא בדארנה,  מהנדסת העיר6  אנג' -

 מינאס אלעי, יועמ"ש עיריית עראבה6 עו"ד -

 אחראי מחלקת פיקוח ואכיפה עירונית6 מר מחמד נסאר, -

 6מפקח רישוי עסקים מר גמאל נסאר, -

 6בעיריית עראבה איכות הסביבהל הועדה תחבר מאדי, גב' אנגליקה -

  6איגוד ערים בית נטופה סביבתירכזת חינוך  ,אמאל בדארנהגב'  -

 6גב' הדיל נסאר , רכזת פסולת ומחזור איגוד ערים בית נטופה -

 

 :סיכום והמלצות

סעיפי כל   המרכזמצ"ב טופס : עמידת הקבלן בתנאי הסכם ההתקשרות ואופן ההתחשבנות 16

 ,מ"בע חיים פרץ אשפה לפינוי הצפונית החברהעם  עיריית עראבהשל הסכם ההתקשרות 

נסות שהעירייה קלספק במסגרת ההסכם וה מחויבהקבלן השירותים שהמסמך מתאר כלל 

 של אי עמידה בתנאי ההסכם6 במקרה אמורה לשחרר

מנהל מחלקת  יחד עםשהאיגוד בלא לאשר חשבונית חודשית של הקבלן עד  אנו מציעים

 טמנה6התעודות השקילה מאתר ה מולת הקבלן את חשבוני יבדקוהתברואה 

עד  הפתרון להפחת יםהתחנה ומקדמאנו עוקבים בצורה יומית אחרי ניהול  ניהול תחנת המעבר: 26

דו"ח  האיגוד יעבירכדי ביטול גביית כסף עבור פסולת הקרטון מבעלי העסק )בסוף חודש יוני 

 6(סטטוס עם המלצות להמשך תפעול התחנה

כולות לפסולת גושית ופסולת בניין ומשקל לשקילת כל מקיים יש לציין שבתוך תחנת המעבר 

 6ת שנכנסת לתחנת המעבר באופן יומיהפסול

הגדלת ותאגיד תמיר לעל זה מול חברת אמניר  יםעובד אנו תשתיות פינוי קרטון מרחבי העיר: 36

 להתקדם בשני מסלולים: לצורך זה ישקרטון ,בי הולהמכסה לכ

כדי להנחות אותם לתפעל כלוב ב -על כל העסקיםצוות האיגוד והעירייה למשותף  סיור 6א

, ע"י שיטוח הקרטון ומניעת השלכת פסולת אחרת אל תוך כלוב הקרטוןאם זה הקרטון 

ויישם את לא יפעל שכל מי על כל יום( ל ₪ 050מהאיגוד או מהעירייה ) ושחרור קנס

 6ההנחיות הסביבתיות לאחזקת כלוב הקרטון

י העסקים )היום לכדי להציע פתרון אחיד וחוקי לכל בע -חוק עזר לפסולת עודפת קידום 6ב

העירייה מפנה להם את מהעסקים חלק מהעסקים משלמים באופן נפרד על פסולת וחלק 

לכן צריך לקדם את החוק או לבנות  (ואין קריטריון ברור לפי מה בוחרים את העסק הפסולת

מתביעות  הימנעבכדי למסמך הנחיות שיבוא להחלטת מועצת העירייה ויפורסם לציבור, וזה 

 משפטיות בעניין6



 

 
 

 אנו מקדמים 6מתקנים לאיסוף פסולת טקסטיל 2 להביאסוכם  נקודת איסוף פסולת טקסטיל: 46

בתי  4מתקנים שיוצבו במרכזי המחזור בתוך  4 ת העניין מול חברת רוזניר ומציעים להביאא

 6בנו מרכז מחזור בית ספריבר כשבעראבה הספר 

באחריות לאיסוף פסולת זו6  הוגדר שטח בתחנת המעבר נקודת איסוף פסולת אלקטרונית: 56

באחריות העירייה בתחנת המעבר, ומחסן ניין מול תאגיד איקומינטי להצבת האיגוד לקדם את הע

 עירייה לשטח תחנת המעבר6חניון סן הקיים בלהעביר את המח

בעניין קידום חוק עזר עבור עיריית עראבה  :חוק עזר איסור שימוש במוצרים חד פעמיים 66

ההצעה היא מאוד  -עאישה נגארגב' שהציעה  ברחבי העיר איסור שימוש במוצרים חד פעמייםל

ה שמועצת העיר תקבל החלטלקדם מסמך עקרונות עירוני במקום זה אנו מציעים ו בעייתי,

ה על העיר כעיר ללא חד פעמי "עראבה ללא חד זרסם לציבור שבה עיריית עראבה מכריותפ

בבניית מסמך העקרונות ותרגום המסמך למתווה פעולה יכול ללוות את העירייה פעמי"6 האיגוד 

 ,הספר קידום תמריצים לבתיפרסום/ הכנת חומרי חינוכי ליישום בקהילה ובמערכת החינוך )

/ בניין שמחליפים שקיות פלסטיק או כלים חד פעמי לרב פעמיציבור ועסקים מוסדות גנים, 

 6העירייה עם אפס פלסטיק וחד פעמי וכו'(

חשוב לדעת  ניקיוןהבקשה לייעד תקציב מהאיגוד לבצע פעולות בעניין  תקציב לניקיון העיר: 06

איגוד מגייס מקולות קוראים לקופת עבור פעולות ביצועיות למעט מה שהלאיגוד תקציב שאין 

הרשויות, ובתקופה זו קיימת התחייבות מאושרת שהאיגוד גייס לקופת עיריית עראבה, אשר 

וחינוך לשבוע הניקיון ניקיון לפעילות  ₪אלף  00 -מוקפאת כעת בגלל הקורונה שבה יש תקציב כ

 בון העירייה ולא לאיגוד(6לאומי )חשוב לציין שהאיגוד פועל לגייס את הכסף ישירות לחשהבין 

 

 הדיל נסאר רשמה:


